



Dinosaur Class Newsletter

May 2018

Dear Parents,

As we progress through this second semester with Dinosaur class, everyone seems to be having a good time and getting better and better at learning. While each kid has been discovering obstacles and places they to work harder on, they always want to push on and overcome whatever the problem may be. It's great to be able to work with such a great bunch of kids and I'm sure we will continue to have fun as we progress through this time of learning.

Reading

Our reading for this month will deal with some activities as well as teaching us a few life skills. "Just like me" will help us learn about our bodies as well as playing together. "I need a little help" will help the kids learn the importance about looking before rushing in to things and thinking before starting an activity.

May 1st - May 4th Old Mo
May 7th - May 11th I need a little help
May 14th - May 18th Preparing for drama play
May 21st - May 25th Just like me

Core Material

As our drama play is coming up, most of this month will be focused on preparing for the play and practicing. Although the kids will take a break from regular class times this will be another opportunity for them to learn more about team work and working together. I hope that they will be able to learn from this experience

May 1st - May 4th Preparing for drama play
May 7th - May 11th Preparing for drama play

May 14th - May 18th Preparing for drama play

May 21st - May 25th Review

Math

As our drama play is coming up, most of this month will be focused on preparing for the play and practicing. Although the kids will take a break from regular class times this will be another opportunity for them to learn more about team work and working together. I hope that they will be able to learn from this experience

May 1st - May 4th Preparing for drama play

May 7th - May 11th Preparing for drama play

May 14th - May 18th Preparing for drama play

May 21st - May 25th D3 Pg. 15-18 Spatial Description

Physical Education

The summer months are coming the kids will need to learn about not staying out in the sun for long periods of time and what effects the sun can have on them. I hope to teach these important values to the kids as we have fun at the same time.

May 1st - May 4th Duck Duck Goose

May 7th - May 11th Fox and Chicks

May 14th - May 18th Alligator Alligator

May 21rd - May 25th Freeze Tag

Thematic Activity

This month we will be looking at two different countries, Finland and France. While there's not much English spoken in these countries there are a lot of interesting foods and culture to learn from both. As well as learning about them, we will also learn a little about their history and some interesting facts about these countries.

May 1st - May 4th Happy Mother's Day

May 7th - May 11th Happy Mother's Day

May 14th - May 18th Countries

May 21rd - May 25th Countries

Song and Dance

As our drama play is coming up, most of this month will be focused on learning the songs that will be included in the performance. Although they might be a little longer and take more time, I think the kids will find them interesting and fun to learn the dance and movement of the songs

May 1st - May 4th Bus

May 7th - May 11th Bus

May 14th - May 18th Rain, Rain Go Away

May 21st - May 2th Rain, Rain Go Away

Library/Storybook

Each week the children and myself visit the library for story time and to exchange books. It's fun to see the interesting choices of books that the kids make. It's also fun as I will choose a story to read to them. They always laugh when I characterize each person's voice in the book to match the story line. All the kids have fun and its a good experience for all

As we are getting ready for our upcoming play I hope that all the kids will be able to have time at home to practice their lines. In addition to speaking loudly, pronunciation the words clearly will be an important part of this play, as each child will be having individual parts. So each kid will need to give it their best to do a good job. Thank you for reading!

Tr. Tim



Dinosaur Class Newsletter

May 2018

親愛的家長：

當恐龍班們進行第二學期的課程中，似乎每個人都很愉快，並且在學習上越來越好。雖然每個孩子都會發現學習上的難題，他們要努力工作的地方，但他們總是想要推動並克服任何問題。能夠與這麼多的孩子一起學習真是太好了，我相信在我們學習的這段時間裡，我們會繼續獲得樂趣。

Reading 閱讀

隨著我們的戲劇表演即將到來，本月的大部分時間將集中在準備戲劇和練習。雖然孩子們的正常的課程將暫停，但這將是他們了解更多團隊合作和共同工作的另一個機會。我希望他們能夠從這個經驗中學習。

5月1日 - 5月4日 Old Mo

5月7日 - 5月11日 I Need a Little Help

5月14日 - 5月18日 準備戲劇表演

5月21日 - 5月25日 Just Like Me

Core Material 主教材

隨著我們的戲劇戲劇即將到來，本月的大部分時間將集中在準備戲劇和練習。雖然孩子們的正誠課程將暫停，但這將是他們了解更多團隊合作和共同工作的另一個機會。我希望他們能夠從這個經驗中學習。

5月1日 - 5月4日 準備戲劇表演

5月7日 - 5月11日 準備戲劇表演

5月14日 - 5月18日 準備戲劇表演

5月21日 - 5月25日 複習

MPM 數學

隨著我們的戲劇戲劇即將到來，本月的大部分時間將集中在準備戲劇和練習。雖然孩子們的正誠課程將暫停，但這將是他們了解更多團隊合作和共同工作的另一個機會。我希望他們能夠從這個經驗中學習。

5月1日 - 5月4日 準備戲劇表演

5月7日 - 5月11日 準備戲劇表演

5月14日 - 5月18日 準備戲劇表演

5月21日 - 5月25日 D3 Pg. 15-18 空間描述

Physical Education 體能課

由於操場現在已經修好，他們的孩子們非常興奮能夠出去玩耍。但現在夏季即將來臨，孩子們需要了解不要長時間呆在陽光下以及太陽對他們有什麼影響。我希望在我們同時享受樂趣的同時向孩子們傳授這些重要的價值觀。

5月1日 - 5月4日 Duck Duck Goose

5月7日 - 5月11日 Fox and Chicks

5月14日 - 5月18日 Alligator Alligator

5月21日 - 5月25日 Freeze Tag

Thematic Activity 主題活動

本月我們將看到兩個不同的國家，芬蘭和法國。雖然這些國家的英語口語不多，但有很多有趣的食物和文化可以從這兩個國家學到。除了了解它們之外，我們還將了解一些關於它們的歷史和關於這些國家的一些有趣事。

5月1日 - 5月4日 Happy Mother's Day

5月7日 - 5月11日 Happy Mother's Day

5月14日 - 5月18日 Countries

5月21日 - 5月25日 Countries

Song and Dance 歌唱律動

隨著我們的戲劇演出即將到來，本月的大部分時間將集中在學習將會演出中的歌曲。雖然他們可能會更長一些，需要更多時間，但我認為孩子們會發現他們有趣且有趣，可以學習歌曲的舞蹈和動作。

5月1日 - 5月4日 Bus

5月7日 - 5月11日 Bus

5月14日 - 5月18日 Rain, Rain Go Away

5月21日 - 5月25日 Rain, Rain Go Away

Library and Story-time 圖書館/ 故事時間

每個星期，孩子們和我自己都參觀圖書館進行講故事和借閱書籍。看到孩子們選自己喜歡的書籍總是很有趣。我會選擇一個故事來讀給他們聽。當我講到不同人並配上不同聲音的時候，他們總是笑個不停。所有的孩子都會得到樂趣，這是一個很好的體驗。

當我們為即將到來的比賽做準備時，我希望所有的孩子都能有時間在家練習他們的部分。除了大聲說話外，發音清晰的話語將成為本劇的重要組成部分，因為每個孩子都會有個別的部分。所以每個孩子都需要盡最大努力去完成。

感謝您的閱讀！

Tr. Tim